
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Ministeren for børn, undervisning og ligestilling

Dato: 12. september 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål BH
Vil ministeren redegøre for, hvorfor ministeren mener, at det er hensigtsmæs-
sigt, at efterskolerne fremover kun kan få statstilskud til 41 skoleuger, jf. rege-
ringens forslag til finanslov for finansåret 2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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